

## S A D R Ź A J

ČLANCI: Mariološki i Marijanski Kongres (65) — Lovro Županović: Današnji glazbenik i glazba u obnovljenom bogoslužju (66) — Ladislav Šaban: Prva izdanja Beethovenovih djela u knjižnici Hrvatskog glazbenog zavoda (68) — Vladimir Fajdetić: »Freske sviraju na narodnu« (72) — Hubert Pettan: Stogodišnjica praizvedbe prve Zajčeve hrvatske opere (74) — Armando Renzi: Glazbeni instrumenti u suvremenoj liturgiji (77) — Alojzije Čunčić: Organum novum (80) — Pravno stanje svete glazbe (82)  
NASI PJEVAČKI ZBOROVI: Nastupi Instituta za crkvenu glazbu na Mariološkom i Marijanskom kongresu (84) — »Bijeli anđeli« na Marijanskom kongresu (84) — Gostovanje pjevačkog zbora »Zrinski« iz Čakovca (84) — NAŠ GLAZBENI ŽIVOT: Sedmi orguljaški tečaj (85) — Koncert s. Imakulate Malinke u zagrebačkoj katedrali (85) — Solistički koncert Anđelka Klobučara u zagrebačkoj katedrali (85) — Koncert »Caritasa« u zagrebačkoj katedrali (86) — Koncert u karmelićanskoj crkvi u Somboru (86) — Pregled glazbenog života u Zagrebu od 1. X 1970—31. III 1971 (86) — Pregled glazbenog života u Rijeci u sezoni 1970/1971. (89) VIJESTI: Umro je Karlo Koch (92) — In memoriam prof. dr. Wilhelm Lueger (93) — Milano — 450 godišnjica smrti Josquina des Presa — »Utrenja« Krzysztofa Pendreckog (93) — Zagrebačka filharmonija i pjevački zbor Radio-televizije iz Zagreba u Palermu (94) — 450 godišnjica smrti Josquina des Presa (94) — PITAJTE—ODGOVARAMO (95) — GLAZBENI PRILOG: Ljubo Galetić: 10 pripjevnih psalama.

## I N H A L T

ARTIKEL: Mariologisches und Marianisches Kongres (65) — Lovro Županović: Der heutige Musiker und die Musik in der erneuten Liturgie (66) — Ladislav Šaban: Die ersten Ausgaben der Beethovens Werke in der Bibliothek des Kroatischen Musikinstituts (68) — Vladimir Fajdetić: »Die Fresken spielen volkstümlich (72) — Hubert Pettan: Hundert Jahre von der Uraufführung der ersten Kroatischen Oper von Zajc (74) — Armando Renzi: Die Musikinstrumente in der modernen Liturgie (77) — Alojzije Čunčić: Organum novum (80) — Rechtslage der heiligen Musik (82) — UNSERE MUSIKCHÖRE: Aufführung des Instituts für die Kirchenmusik am Mariologischen und Marianischen Kongres (84) — »Weisse Engeln« am Marianischen Kongres (84) — Gastaufführung des Sängerkor »Zrinski« aus Čakovec (84) — UNSER MUSIKLEBEN: Der siebte Organistenkursus (85) — Konzert der Schwester Imakulata Malinka in der Zagreber Kathedrale (85) — Solokonzert von Anđelko Klobučar in der Zagreber Kathedrale (85) — Konzert der »Caritas« in der Zagreber Kathedrale (86) — Konzert in der Karmeliterkirche in Sombor (86) — Rundschau des Musiklebens in Zagreb von 1. X 1970 bis 31. III 1971 (86) — Rundschau des Musiklebens in Rijeka in der Sezone 1970/1971 (89) — NACHRICHTEN: Karlo Koch ist gestorben (92) — In memoriam prof. dr. Wilhelm Lueger (93) — Milano: 450-jährigesfeier des Todes von Josquin des Pres (93) — »Utrenja« von Krzysztof Penderecky (93) — Die Zagreber Filharmonie und Sängerkor des Zagreber Rundfunk-Fernsehen in Palermo (94) — Das 450-jährigesfeier des Todes von Josquin des Pres (94) — SIE FRAGEN — WIR ANTWORTEN (95) — MUSIKALISCHER ZUSATZ: Ljubo Galetić: 10 Psalmentiphonen.

## CONTENTS

ARTICLES: Mariologic and Marian Congress (65) — Lovro Županović: The presentday Musician and Music in the renewed church service (66) — Ladislav Šaban: The first editions of Beethoven's compositions in the library of the Croatian Conservatory (68) — Vladimir Fajdetić: »Frescoes play in folks way« (72) — Hubert Pettan: A centenary of the first Croatian Opera by Zajc (74) — Armando Renzi: Musical instruments in modern liturgy (77) — Alojzije Čunčić: Organum novum (80) — The legal state of the church music (82) — OUR CHOIRS: The performance of the Institute for the church Music at the Mariologic and Marian Congress (84) — »The White Angels« at the Marian Congress (84) — Starring engagement of the choir »Zrinski« from Čakovec (84) — OUR MUSICAL LIFE: The sewenth course for organ players (85) — Concert by s. Imakulata Malinka in Zagreb cathedral (85) — The solo-concert by Anđelko Klobučar in Zagreb cathedral (85) — Concert of »Caritas« in Zagreb cathedral (85) — Concert in the Carmelitan church in Sombor (86) — Rewiew of the Musical Life in Zagreb from 1 October 1970—31 March 1971 (86) — Review of the musical Life in Rijeka in the season 1970/1971. (89) — NEWS: Karlo Koch died (92) — In memoriam of prof dr. Wilhelm Lueger (93) — Milano — 450th anniversary of Josquin des Pres's death (93) — »Utrenja« by Krzysztofa Pendereckog (93) — The philharmonic orchestra and the radio-television choir from Zagreb in Palermo (94) — 450th Anniversary of Josquin des Pres's death (94) — YOU ASK — WE ANSWER (95) — MUSICAL PART: Ljubo Galetić: Ten Refrain Psalms.